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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2023/24:2 Risk för ökat arbete för mark- och miljödomstolarna

Boverkets nya förslag till "möjligheternas byggregler" syftar till att förenkla 
och modernisera byggprocessen i Sverige. Förändringarna har presenterats som 
ett sätt att minska antalet detaljerade ska-krav och i stället fokusera på mer 
övergripande funktionskrav. Medan intentionerna bakom dessa förändringar är 
förståeliga och syftar till att göra det enklare att bygga har det kommit fram 
kritik om att detta i stället riskerar att leda till långa handläggningsprocesser 
och en ökad arbetsbörda för mark- och miljödomstolarna.

Experten Johan Sjöstrand har framfört en bedömning att många ärenden 
kommer att överklagas till mark- och miljödomstolarna, vilket skulle kunna 
fördröja byggprojekt och skapa en betydande administrativ belastning. En 
sådan situation skulle kunna undergräva det ursprungliga syftet med förslaget, 
som är att förenkla och snabba upp byggprocessen.

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Andreas Carlson:

 

Vilka åtgärder planerar statsrådet och regeringen att vidta för att följa upp och 
utvärdera den faktiska effekten av de nya reglerna, särskilt när det gäller deras 
inverkan på mark- och miljödomstolarna?

………………………………………

Denis Begic (S)

Från Riksdagsförvaltningen
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Besvaras senast
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


